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ŃCOW OSIEDLAPRoToKoŁ Z ZERF-A1YiA
,,TOMASZOWKA'' w CZECH'OWICA CH-DZ|EI}ZICACH

Z I}1§IA 08.10.20ż7 ł.

Zebranie l'ozPocz,ąłPrzeuoclniczac; Zarrzad,ttOsiecila Pan JanLlsz Uszol< i przeclstavl,ił
porządek 7_.ebrania.

l , Otr,larcie zebrarlia oraz przyi,l,,itanie mićszkańcór.v oraz gości.
Ż. Stwierdzenie prarłomocności zebrania oraz wybor protokolanta zebrania.
3. Przedstai.vienie porządklt zebrania.
4. Przyjęcie protokołit zZebrania Ogólnego lVlieszkańcow Osiedla Tornaszówka

z dnia 09.10.2020 r.

5. SPralvozdanie 7,arządu zręalizac.li zadań za okres od 09. 1a.2020 r. clo
01.10.2021 r. - zał. nr 3.

6. Przedstawienie propozycji w sprawie podziału środków zbudżetu osiedIa oraz
rłniosków o w'prowadzenie propozycji zadańdo budzetLr grniny i buclzetir
Starostwa Polr"iatir Bielskiego na 2a22 r.

7. Wnioski i propoz1,,cje mieszkańców.
B, Głosolvanie nad uclrwałami:

- Uclrwała ir,Ir I12021 Ogolnego Zebrania Mieszkańców,Osiedla Tomaszówka
rv Czechor.vicach-Dziędzicach r,v sprawie podziału środkow z buclzetu osiedla
na 2022 r. - zał. nr 4.
- Uchwała Nr 2l2a2l Ogolne go Zebraria Nlieszkalicorr Osieclla Tot1laszó1ł,ka
w Czechowicach-Dz,iedz,icach lv sprawie w,prow,adzenia propozycj i zadań do
budzetu GinirTy Czechowice-Dziedzice na2O2ż r. * zał. nr 5.
- Lichrvała Nr 3l202l Ogolne go ZebraLria Mieszkaricór,v Osiedla Tomaszór,ł,ka
w Czechorł'icach-Dziedzicach lv sprawie wprow,adzenia propozycj i zadań do
budzetu Starostwa Połviatu Bielskiego na2022 r. - zał. nr 6.

9. Pytania do zaproszonycli gości, dyskusia i inne wnioski mieszkańców.
1 0 . Zakończen ie zebrania.

Ad. l
PrzewodniczącY Zarządu Osiedla Janusz Uszok przyr^,,itał przybyłych mieszkańców,oraz
gości.
Atl.2
Zgodnie z listą obecności na zebraniu obecnych było l7 osob - zał. nr 1-2.
Wobec Czego, zgodnie § B pkt. l Statutu Osiedla Tonraszówka nie stwierdzono
PrawolnocnoŚci zebrania, Jednakze, zgodrrie z § B pkt. 1a Statutu osiec]la Tornaszów,ka,
zebranie uzYskało prawomocnoŚĆ po upłyrvie l5 rninr_rt. Na protokolanta zebrania
Przewodniczący Janusz Uszok zapropol]ował Edwarcla Walę, ktory- wyraził zgodę.
Przegłosolvano : j ednogłośn i e.
Ad. 3
Przei,vodniczący przedstalvił porządek zebrania. Przegłosowano:jeclnogłośnie.
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Ad. 4
Protokoł z zebrania Ogolnego N,lieszkańcow Osiedia Tonraszowka z dnia 09.10.2020 r.

jest clostępn} tla strotrie in|ernetowej naszego osiedla oraz clo wglądu na miejscu.

Z w,agi na brali głosor.r, li., cl,r,,skLrsji przegtosowano jednclgłośnie.

Ad. 5

Sprar,vozclantę Zarządl_i z realizacji zadań za okres od 09.10.2a20 r. do 07.10,202l r.

przedstaivił i omorvił szczegołorvo Przevvodniczący Janusz Uszok. Nie lv'niesiono

zastrzeżęń.lg 1il,v,konania budzetu i zal<resu rzeczo\,\,,ego. Sprawozdanie Poddano Pod
głosowanie:
zaprzyjęciel,n w przedstavvionynr brzmieniu - l7 osob,

rł,strzymujących się - 0
przecirv - 0.

Ad. 6
przer,1.ocltricząc}, Z_arzadut Osiedla Pan Janr-rsz Uszok przedstavł'ił proPclzYcje w sPrarł'ie

podziału środkor.v zbvc]żetu osiedla oraz rł,nioskor,v o \łprowadzenie propozycji zadań do

tr_rdzetLr Grniny i budzetu Starostw,a Porviatu Bielskieg o na 2022 rok i odczYtał

proponowane uc l-ru,ały.

Ad.7
Brak rvnioskorv oraz propoz1 cj i rnieszkancórr,.
Ad. 8

Prze1ł,odnicząc;, Zarząd,u Osiedla Pan Janusz Uszol< przedstarłił Uchrł'ał1 i poddał je Pod
głosorvanie:
Uchu,ałę Nr 1i2021 Ogolnego Zebrania N,lieszkańcor,v Osiedla,,Tomaszówka" w

Czechorvicach-Dzieclzicach w.sprar.vie podziałtł środkorv z birdzetLr osiedla na 2022rok -
zał, nr,4 poddano pod głoso,.łatlie:
za przyjęcietl uchrr ał1, rv przedstaivionvtn brzlnienilr bl ło _ 1 7

rvstrzymującrch się było - 0

przecirv b,vlo - 0.

i]clrwałę Nr 2/2021 Ogolnego Zebrania Mieszkancóił, Osiedla ,.TonlaszÓW'ka" w

Czechorvicach-Dziedzicach lv sprarr, ie w,prowad zenia propozycjt zadań do bLrdzetu GrninY

Czechorvice-Dzjeclzice na 2022 rok - zał.nr 5 poddano pod głosowanie:

za prz3,jęcieln r_tchrvał1, w przedstarł,ionym brzmieniu było _ 1 7

rvstrzymujących sie bl,ło - 0

pt,zecirł,było * 0.

Uchi,r,ałę l{r 3/202 i Ogolnego Zebrania Mieszkancow Osiedla ,,Tomaszóvvka" w

Czeclrowicacl-r-Dzieclzicaclr w, sprawie wprowacl zenia propozycj i zadań do budzetu

Stat,ostwa Powiatrl Bielskieg o na 2aż2 rok - zał. nr 6 poddano pod głosor,vanie:

za przyjecietn uchwał,v w przedstarł,iorrym brzrnieniu b"vło - l7
wstrzynrr-rjących się było - 0

przeciw było - 0
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Ad. 9
* Czy jest mozliwa z budzetr-r osiedla lub gnriny lil<widacja barier

al,chitektorriczrrych na drogaclr porł,iatowych i gminnych.

Janusz Uszok - temat zostanie podjęty, o ile pojau,ią się środki w budzecie osiedla 1ub iv
Prz;rpadku prow'adzenia inrrych inw,estycjina chodnikach idrogach lv grninie.

, L - CZy w najblizs zvn1 czasie bedzie remontorvana ul, Łukowa.

Jernusz Uszok - niestety rł, najblizszym czasie brak śroclkow rv budzecie gminy na ten cel.

obserw,acji ;;r,#:nfi:fr,:r::rir:':::,;j5;i".',*1fii:*:::iis*l;ili1,o", .,,
tnożna kontrolowaĆ skąd pochodzą odpady, ponadto zw,rociła Llwagę, iz pornirrr o zakazu
Palenia odpadorv zielonych, nagminnie są w,porze nocnej palone, bo czuc ogromny swąd,
zadała również pytanie iż w związku z zagęszczona zabudową pojawiło się wiele psów,, a
oPiekunorvie spacerując z nirni nie sprzatają po niclr, zasugerowała ustawienie
dodatkowego kosza. ponadto zwrociła uwagę iż od wielu miesięcy stoi ,uv zatoce
Postojowej przy ul. Szwajcarska Dolina samochócl zajmując miejsca postojowe, czy jest
rrrozliwoŚĆ go usunąć, będąc przy głosie zaprosiła seniorów'fomaszówki na imprezę pn,
Griluj z seniorem, ktorą organizuj e zarząd osiedla Tomaszówka.

Burrnistrz Marian BłachLrt - odi'iosł się do podrir zki za oclpaclv. z urvaqi na zw,ięks zona
ilośc odpadów oddawanych przęz mieszkańców, ponadto odnośnie pojazd,ow z
wjeżdżających na zaldad odbioru odpadow jest taka mozliwoś c z uwagi na podpisane
ulTlowy ztymi gminami, bądż sami nasi mieszkańcy oddaiąc odpad;, dostarczają je
samochodami na obcych rejestracjach, w zakresie palenie odpadow zielonyclr, parkowania
samochodLl oraz porządku sprawy zostaną przekazane do Strazy Miejskiej.

kiedy będzie dokoriczona ul. Kraszewskiego. wyasfaltowana r,r1. Marianki,
jak długa będzie zarnknięta ul. Barlickiego, kied;, będzie móżna przejść do centtum miasta,
jak długo będzie trrvała inrł,estycj a i uciążliwości związane ztym dla mieszkańców (brud,
kurz, błoto), zlvrócił uwagę na trudności z odbioreln odpadow na PSZOK-rr.

- rou'niez zapytał o przejŚcię przez ul, Barlickiego do centrum, zadał pytanie
oclr'oŚnie smrodu wyclobywającego się z norvo wybudowanej hali przy ul. Kraszewskiego.
Janusz lJszok - poinflormował, iz inwestycja prowadzonaprzez finnę Br-rdimex będzie
skończona na przełomie listopada i grudnia br, natomiast co clo przejścia do centrum przez
ul, Barlickiego będzie tnozliwe jeszcze lv październiku, ponadto nakładka asfaltowa III
etapu ul. Kraszelł'skiego zostanie połozona po skończeniu inwestycji kolejowej, a
asfaltow,anie ul. Marianki jest zależne od środkorł, w budzecie gminy.
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BurLnistrz N4ariarr Błachr-rt -- nau,iązał clo rłr,por,i,ieclzi i "

irr{orrnując, iz inrł,esty,,cja prolvadzona tla ul. Kraszervskiego to inlvest1,,cja historyczna o
ogromn},ln nakładzie finansow}-,m , ponacltcl to inrł,estycja ceir_r publicznego \\,}zszego
rzęcllr i prorvaclzi ją PKP oraz Spółka PLI(, zezlr.,oienia na taką ini,r,estycję rł1,,dał rłojerł,oda
oraz inspektolzy ochrony środovl,iska. a grrrina i pow.iat rnusiały tylko udostępnić teren.
Burirristiz oclniosł się do składowania odpadór,l, na PSZOK-u, inforrr'r,r]ąc, ze.|est zbyt
drrza ilość oclpadów ll,ielogabarytorv,vch, br-rdorvlanvch, ktore weszły do systenrtt, ponadto
odpolviedział^ iż brak lirlitow na odpad,v bo r-istawodarł,ca zrnienił w,t_vm zakresie
rozporządzenie.

Jatrł-tsz Uszoii - zapy,taŁ przedstaw,iciela potic.ji o niesprawną s;,"gnalizację świetlną rra
przejeŹdzie kolejoivym na ul. Kt,asze,uvskiego, ornijanie opuszczonych rogatek na
przejeździe kolejowym na ul. Dęborvej. Poinfbnnorvał o nadtniernej prędl<ości
samochodow na ui. Łukasier,vicza, przy, skrz,vzorvanitl z IJl, Szrvajcarska Dolina, gdzie pcl
raz pierr,vszy pro\,vadzona była kontrola przez policje ruchu drogorvego z Bielska -Białej
o gr ani c zaj ąc zap ędy n i ekto r,r, c h k i ero wc orł,,

Policja Maciej N'Ialek - rv/aśnił, iż zl,r,,roci sie do l(ierorł,nika Patrolu Policji o rvzmozenie
dzińań patrolowy,ch przy,rogatkach kolejovrych r-ra ul, Dębori,ei orazzachor.ł,aniu
bezpieczeństrr,a r,r,rltchu drogow-1,,m, Zrrroci sie takze do kolei o napra\\e sl,grraiizacji
śu,ietlrlej przed przelazdeln kolejorł,\nl na u1, Kraszerrskiego. Przedstariił zebrany,rlr b1

rrszelkie zagrożenia inieprarłidłorłosci były zgłaszane popTzez aplikacje Krajowa Mapa
Zagr o żen B ezpie czeń stwa,

polłiatolł1 , cz_y istnieje rnozlirłość b1 b;ł prz;,,pisan1 do uzy,tku rnieszkańcorv tego bloktr.
Burmistrz N,larian Błachut - parking porł inien bl c rłr,relllonto\\,any, o co bedzie
rvnioskorvał do Pana Starostv, bo znajdLr|e się on \\-pasie drogi polr,iatowej (notatka
sltrzbowa).

. . i - poruszy,ł problerrl bezpteczeństw,a uzl,tkowl,tikoiv na ul, Łukasierł,icza
oraz spo\,yolrrienia prędkości samochodow na ul. Łukasievl,icza i co moze gmina zrobić w
tyrn zakresie,

Burniistrz N{arian Blachr-rt - zapfoponoł,v,ał o wzlnozone działanie zarór,vno przęz'Zarząd
Osied|a jak i przez władze gminne poprzez zlożęnię wniosków rv cęlu poprawienia
bezpieczeństrł,a. wykonanie przejść dia piesz;,ch przy ul, Wąskiej i ul, Szr,vajcarskiej
Dolinię oraz należy r.vystąpić do porviatu z prośbą o montaz wyśr,vietlacza z potniarem
prędkości lv okolicach SP nr 6.

-- propozycja zaznaczania niebezpiecznych miejsc paprzez aplikację
Kraj o w,a N,{apa Zagroż,eń.
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Kotrrerrdant Straz}, N,,1iejskiej Słarł,omit, Walczal<" - poirrforl-now.ał o działaniach straz\,
mie.iskiej, odniósł sie clo lnap}, zagrożęń,by z.głaszać internetorł,o zagroż,enia,
poirrfornro\\,ał także o zgłoszerriach i jakie straz podejmrrie interwencje - do kontenerów
podrzltcane są gabki tapicerskie, spalanie nocą odpadovv tneblort,1,,ch lv piecach
dornorvyclr, oclpor,viednia se_gregacja odpadów, spalanie odpador,v zielonych. długie
czekanie na intervvencje, zgłoszenia do strazy na nuller 986 lrrb interneto\,\,o na stronę SM.

- czy bedzie rł,ejście do nowo powstającego ParkLr Szr.vajcarska Dolirra
ocl u1. Waskiej,

Br-rrnristrz Marian Błachirt * lvejście moze Ł,,yc rnozlirve po z_akonczeniu il-iwestycji i

zgodzie uzysl<ar-rej od u,łaścicieli prvwatnych gruntow.
Gość J - kiedy, pojawią się l<osze na ul. Prusa.
Janr:sz Uszok - poirrformował, iż z,ostały ttstalone lokalizacje 5 koszy od ul. Barlickiego,
ul. Prusa do ul. Łukasiervicza zostana zamontowane do konca paźdztemika br,

Na tyrn dyskusje zakończono.

Ad. 10
Przewodniczący Zarządu Osiedla Pan.IanuszL}szok wobec \ryczerpania tematow do
dyskusji podziękował Mieszkańcom i Gościom zaprzybycie i zakonczył zebranie.

Przewo dn iczący Zębr ania:

( Janusz"Uszok )

_ PĘEqwO-DHJcuĄ§Y
Złłtąłtu gdd^a Ttmaigćwtaf,KM



SIEDLE "ToMAszÓwI(A"
,,/ Czechowicach- Drledzicach

ZARZĄD OS|EDLA

zńącznik do protokołuz dn.08.10.2021 r.

Notatka służbowa

Dnia 7 października 202I r., o godz. 8:00 na ul. Łukasiewicza2
miało miejsce spotkanie w którym wzięli udział: mieszkańcy w/w
ulicy araz przewodniczący ZO Tomaszórvka Janusz Uszok.
Mieszkańcy zgłaszali problem parkingu, znajdującego się tuz przed
ich budynkiem mieszkalnym w pasie drogi porł,iatowej (Łukasiewicza
2), który znajduje się w bardzo zŁym stanie techniczilyffi, powodując
uszkodzenia przy parkowaniu pojazdow, Mieszkańcy zgłosili
propozycję by w/w parking b"rł uz,v-tkowany wyłącznie przez
mieszkańców pod tym adresem i wowczas gwarantowali wykonanie
remontu we własnym zakresie. Drugim tematem, był problem
zawilgocenia ścian piwnic w- budynku od strony drogi Łukasiew,icza,
co sugeruje wadliwe odwodnienie jezdni. Kolejnyrn tematem był
poruszony brak koszy na odcinku od przej azdu kolejor,vego na ul.
Łukasiewicza do skrryzowania z ul. Prusa co powoduje uciązliwości
z tym związane, m.in. spaceruj ąc z pieskami, nie istnieje możliwość
posprząt aniapo srvoich pupilach.

Z powńaniem

^i*ryiflĘffi.,ń6rfk



Anonimizacja danych osobowych osob - na podstawie art, 5 ust, 2 ustawy o dostępie do informacji-, publicznej (t.j. Dz, U,2020, poz.2176 z poźn. zm, )

Anonimizacji dokonał pracownik Wydziału Organizacyjnego i Kadr - Gabriela partyka -Dzida


